
 

 

   1 

1 

Verksamhetsberättelse 2021 för 

Lekeryd-Svarttorp Sportklubb 
 

HUVUDSTYRELSE 
 

 Ordinarie ledamöter: 

 

 Ordförande   Pierre Arvidsson  

 Sekreterare   Sara Vesterberg (tillförordnad) 

 Kassör   Pierre Arvidsson (tillförordnad) 

 Intendent   Johnny Segerhammar 

 

 

 Ordinarie ledamöter från sektionerna: 

 

 Friidrottssektionen  Sara Vesterberg & Nina Hagmarker 

 Skidsektionen-Orienteringssektionen Harald Henriksson & 

Hans-Jörgen Hansson 

 

Fotbollssektionen  Adj. Maria Burman & 

Alexandra Östhed 

 

    

   

 

 Kassörsuppdraget 

 

Under 2021 har föreningen haft hjälp av redovisningsföretaget Twins 

Redovisning AB /Marita Jansson. Uppdraget har varit hantering av fakturor och 

redovisning. Detta samarbete har fungerat mycket bra och föreningen tackar 

Marita Jansson för sitt engagemang tillsammans med föreningens kassörer. 

  

 Stadgarna 

 Version 7 2019-02-19 

 

 Årets ledare 

 Sara Vesterberg och Nina Hagmarker 

 

 Möten 

 Huvudstyrelsen har haft 3 st protokollförda möten under 2021. 

 

 

 



 

 

   2 

2 

 

 

SEKTIONER 
 

Klubben har följande sektioner: 

 

• Fotbollssektion 

• Friidrottssektion 

• Skidsektion & Orienteringssektion 

  

HUVUDSTYRELSEN HAR HAFT UTSKOTT, 
 

• Tisdagsgruppen 

En grupp +65 har samlats på tisdagar för att umgås och utveckla Furuvi. Mest 

närvarande har Harald Henriksson, Lennart Jansson. Lars Segerhammar, Bernt 

Trofast, Göran Ohlqvist, Olle Werning och Willis Lindh varit. 

Tisdagsgruppen är till för daglediga som vill träffas och umgås med lite fika och några 

uppgifter som blir betydelsefulla för LSSK-idrottsplats, Furuvi. Uppgifterna 

bestämmer gruppen själv vad som ska göras efter avstämning med huvudstyrelsen. 

Vem som helst är välkommen på tisdag förmiddagar där samling är mellan 9.00-9:30. 

 

• Fredagsgruppen 

Fredagsgruppen samlas på fredagar 17:30-18:30 för enkel motion. 

Under vinterhalvåret spelas innebandy i Lekerydsskolan och under sommarhalvåret 

motionsfotboll på 7-mannaplan eller efter antalet deltagare. Bengt Johansson, Johnny 

Segerhammar Roger Hall har varit ledande för gruppens aktiviteter mfl. 

 

 

• Sponsorgrupp-Marknadsföring-Kommunikation 

Gruppen har bestått av Fredrik Björkbrant som varit sammankallande, Veronica 

Lutgård, Christoffer Östhed, Pierre Arvidsson. 

Gruppen har haft ett större möte. Flera nya sponsorer har valt att stödja LSSK och 

några har valt att tacka för sig och där LSSK riktar stort tack för tidigare års stöd.  

 

 

 

Lekerydsskolan 
 

Lekerydsskolan har haft idrottslektioner på idrottsplatsen under april till oktober. 
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MEDLEMSANTAL 
 

LSSK har (2021-12-31)  697 st upptagna i medlemsregistret. 

Generellt tas medlemmar bort ur registret om medlemsavgiften inte betalts de två senaste 

åren. 

 

Idrottssektionerna hade 2021, 338 aktiva medlemmar i åldern 7-25 år varav 153 st tjejer 

. 
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AKTIVITETER 
 

• Idrottssektionernas närvarorapporterade aktiviteter och antalet deltagare. 

Enl. LOK-stödsreglerna. Tillfällen med minst en ledare och minst 3 aktiva 7-25 år. 

År Antalet aktiviteter Antalet deltagae 

2021 654 7156 

2020 689 7973 

2019 733 7351 

2018 686 6774 

 

 

• LSSK har haft ordförande i huvudstyrelsen som representant i Lokala 

Utvecklingsgruppen. Gruppen har haft 1 möten under 2021. 
 

• Idrottsanläggningen Furuvi har under 2021 haft totalt ca 12.000 besök till olika 

klubbaktiviteter. 

 

 

TIPSPROMENAD 
 

Vi har arrangerat tipspromenad vid 15 tillfällen och haft goda intäkter. Bidragit till 

breddmotion till Lekerydsbygden. Nina Hagmarker har lettplaneringsarbetet som bidragit 

till motionsaktivitet för Lekeryds samhälle med ca. 650 deltagare. 
 

 

LSSK-DAGEN 25 MAJ 
 

Ställdes in p.g.a. samhällets restrektioner 
 

 

MIDSOMMARFIRANDE 
 

Ställdes in p.g.a. samhällets restrektioner 

 
 

IRONMAN 70.3 Jönköping 
 

Arrangemanget genomfördes 18/9 med begränsat antal. LSSK deltog i arrangemanget 

med en kontroll under cykeldelen. 
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IDROTTSPLATS 
 

Bevattning av A- och B-plan under vårsäsongen och halva sommaren. Ca. 14 dagar har 

bevattningen varit igång under denna tid. 

 

Föreningen hade en gemensam städdag i april och oktober för att vårda vår anläggning. 

 

Robotgräsklipparna har fungerat väl under 2021. 

 

Tisdagsgruppen har starkt bidragit till att håll gräs och sly intill idrottsplatsen på ett 

väldigt fint sätt vilket föreningen är mycket tacksamma för. Ny uppmärkt motionsslinga, 

blå-vit som är Tipspromenadslingan. Här har nya stolpar med tavlor byggts upp och skapat 

ett enklare sätt att placera ut tipspromenadens tavlor. 

 

Fritidsbanken lånade idrottsplatsen under ett par tillfällen under sportlovet 

 

 

Investeringar som LSSK medlemmar jobbat särskilt med och med bidragsstöd under 2021 

 

• Ny linjemålningsmaskin 

• Belysning kring klubbstugan 

• Ny kulstötningsring 

• Uddebo fotbollsplan som LSSK började arrendera under våren. 
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KLUBBSTUGAN 
 

Stugvärd och svarat för uthyrning har Johnny Segerhammar varit. Information om 

uthyrning ligger på hemsidan där också flera bokningar har visats på hemsidans 

huvudkalender. Från hösten 2021 begränsar LSSK uthyrning för sk. Festkvällar. 

Klubbstugan har hyrts ut externt 10-tal gånger till andra föreningar och för fester. 

 

Städning av klubbstugan har utförts av LSSK´s lag/grupper efter ett schema som Sara 

Vesterberg jobbade fram och är presenterat på hemsidan. 
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LOTTER, SPEL OCH KÖP SOM STÖDJER LSSK 
 

• Bingo-Lotto, prenumerationer och ICA Nära säljer för LSSK. Från hösten 2021 säljer 

LSSK inga fyssika lotter utan att man kör en prenumation eller köper digitala lotter via 

LSK´s hemsida. 

• Sverigelotter finns som vinster i samband med Tipspromenaden. 

• Svenska Spel-SVEA, genom att registrera sig på hemsidan till att stödja föreningen. 

• Sponsorhuset-Köp via denna sajt och LSSK får en del av köpet av säljaren. 

• Intersport-Registrering hos Intersport och köp i butik ger 3% tillbaka till LSSK. Under 

2021 var det 57 st registrerade som stöttade LSSK i samband med köp i butiken.  

 

 

UTBILDNING 
 

• Utbildning via SDF 

• Lärgrupper inom ledargrupper och planering av verksamheten har genomförts i olika 

grupper och genererat resursstöd från SISU och Smålandsidrotten. 

 

 

INFORMATION 

 
LSSK har en hemsid har utvecklats ytterligare under 2021 och adressen är  www.lssk.nu, 

finns motsvarande app. 

Facebook-sidan, ”Lekeryd-Svarttorp Sportklubb” 

Instagram: ”lekerydsvarttorpsk”; ”lssk.herr” och ”lssk.friidrott” 

  

 

TACK 
Styrelsen tackar alla; medlemmar, ledare, sponsorer och andra som under året stött 

klubben i dess verksamhet. 

 

 
Lekeryd 2022-02-22  

Pierre Arvidsson 
Ordf. Huvdstyrelsen 

 

 

 

 

 

http://www.lssk.nu/
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LSSK´s organisation 2021 
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FOTBOLLSSEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

 

Sammansättning av fotbollssektionen och har haft följande ledamöter 

och lag/grupper i verksamheten 

 

Sektionen har inte haft några protokollförda möten under 2021. 

 

Ordförande: x 

Kassör: Maria Burman 

Sekreterare: Alexandra Östhed 

 

 

Fotbollslag 

• Seniorlag 

• Damlag 

• F 07-09 

• P 08-09 

• P 10-11 

• F 10-11 

• P 12 

• P 13 

• F12-13 

• P14 

• F 14-15 

• P15 

• Motionsfotboll 
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Ungdomsdomare 

Följande ungdomar har dömt ungdomsmatcher under 2021 och ansvarig har varit Oskar 

Werning. 

Utbildning i klubbstugan för ca. 16 st ungdomar arrangerades 23 april. 

 

Christoffer Stjärnsand 

    

Isak Källberg 

Isac Wistingsgård 

Simon  Wistingsgård 

Jakob Eklund 

Eric Davidsson 

Theo Bergstrand 

    

Alice Liljekvist 

Bea Stigsson 

Tuva  Severfeldt 

Meja Karlsson 

Juni Roos 

Selma  Engberg 

Meja  Roos 

Linnea Åkerstedt 

Lilly Johansson 
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 VERKSAMHETSBERÄTTELSE LSSK HERR SENIOR 

 
 

Huvudtränare: Johan Svedberg Eklind 

Ass tränare: Nicklas Hallberg 

Ass tränare : Anders Blåhed 

Lagledare: Johnny Segerhammar 

 

 

A-laget fick nio nya spelare från egna ledet P04-06 som breddade truppen. 

Träningarna startade upp i februari med träning i Huskvarna på konstgräs med en god 

uppslutning med ca 20–25 spelare. 

Under säsongen har träningsnärvaro varit hög, mycket tack vare juniorer kommit in och 

konkurrerat om platser. 

Fokus har under den gångna säsongen har handlat om att organisera sig väl både på och 

utanför fotbollsplanen och att den fysiska statusen varit högre än motståndarna. 

En säsong för representationslaget som var med i toppen av tabellen.  

Laget hamnade på 4:e plats två mål från en kvalplats till div 4. 

A-laget har haft en bra utveckling från att komma från div 6 och att kunna utmana om en 

kvalplats till div 4. 

U-laget genomförde säsongen bra med hänsyn till konkurrerande föreningar och med spelare 

från yngre lag med sina lag högre upp i seriesystemet. 

Tyvärr har det varit få matcher för U-laget som har medfört att flera juniorer har slutat eller 

bytt klubb inför 2022. 

Uppföljning av säsongen och planering inför 2022 startade tidig höst med samtal med 

samtliga spelare om säsongen 2022 som ska förhoppningsvis ger framgångar på träning och 

matcher. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE DAM SENIORLAGET 
 

 

Ledare: Alexandra Östhed och Petra Johanesson 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 07-09 

 

Ledare: 
Mathilda Johansson, Henrik Wiberg och Oskar Werning 

 

Vi började försäsongträningen innan jul med ett pass i vecka på Tenhults konstgräsplan. Efter 

jul ökade vi med ett fyspass till i veckan som vi had nere i dalen vid skolan. 

Vi fick frågan om det fick komma några tjejer från Forserum och provträna eftersom dom inte 

skulle ha något lag för deras 07-08 or. Vi fick 2 st som stannade som har spelat med oss detta 

året. 

För att alla tjejer skulle få spela så mycket som möjligt så bestämde vi att vi skulle ha 1 lag i 

en 09 serie 7 manna och 1 lag i 07 serie som spelar 9 manna. Det var många som fick dubbla 

men dom flesta ville spela så mycket som möjligt. 

09 serien har väl varit bra kanske lite för lätt om man får säga så? Dom vann alla matcher 

ganska lätt och har varit jättduktiga men sen har dom flesta också spelat mot överåriga större 

delen av sitt liv så när dom fick spela mot jämåriga så var dom faktiskt rätt så överlägsna. 

07 serien var det jämnare vi förlorade nog mer än vi vann men vi låg nog i den bättre serie av 

dom 2 alt. 

Vi skulle ha spelat några cuper men alla blev inställda så tyvärr fick vi inte åka på några. 

På våran avslutning var vi nere på Prison Island och spelade Lazedoom och avslutade med 

mat och prisutdelning i klubbstugan. 

Året har varit bra och alla tjejer var nog nöjda med säsongen förutom att dom inte fick åka på 

några cuper. 

 

 

 

 

  



 

 

   14 

14 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 08-09 

  

Ledare: 

Steffen Ask, Mats Davidsson, Richard Källberg 

 

  

 P08/09 tränade 1-2 gånger i veckan under hela vinterhalvåret. Vinterträningen var 1 

gång/vecka på Tenhult nya och fina gräsplan. 1 gång/veckan var vi i Huskvarna på Zinken. 

  

Ute träning började vi på LSSK i April och vi tränade på 2 gånger i veckan. Träningarna var 

90 minuter per tillfälle. 

 

Vi spelade 9 mot 9 i en P08 serie. Gjorde en bra säsong med typ hälften vinter och hälften för-

luster.  

 

Ibland hade vi svårt att gå ihop spelare. Lånade in från både flicklaget F07/09 och P10/11. 

  

Vi var i snitt 10st killar och 2 ledare per träning 

  

Avslutningsdag blev träning och pizza i klubblokalen. 

 

 

/Steffen Ask 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P10-11 
 

Ledarstab: 

Roger Burman, Andreas Rådsten, Mattias Andersson, Pontus Stonesjö 

 

P10-11 tränade 2 gånger i veckan under Januari till Mars på Zinkens konstgräs och i Lekeryd 

ute/inne. 

Ute träning började vi på LSSK i April och höll på till September Uppehåll Juli. 

Tränade 2 ggr per vecka. 2 träningar på vardagkvällar och matcher på helgen. 

Vi var i snitt 17 st. pojkar och 3 ledare i snitt per träning 

7- Manna serie spel för P10 och P11 med förluster och vinster i blandad kompott. 

Avslutningsdag med match mot föräldrarna, tipspromenad, lek, spel, korv och film. 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 10-11 

 

Tränare:  

Åsa Nilsson, Anders Blåhed, Kim Karlsson Roos och Claes Brandt 

Verksamhet: Försäsongen började ute i Lekeryd redan i Januari, i Februari gick vi på 

konstgräset i Huskvarna och var där tills gräset spirade på Furuvi mitten av April. 

På Furvuvi tränade vi två gånger i veckan, vi spelade både träningsmatcher och seriespel .Ofta 

vinst, ibland förlust men alltid hårt kämpande tjejer. 

Totalt var det 17 tjejer och totalt hade vi 70 tränings och match tillfällen under året. 

Under hösten har laget haft träning en dag/veckan ihop med Egna hems F10/11 i Tenhult. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 12 
 

Tränare:  

Stefan Yaftali, Roger Burman, Mikael Meurling 

Verksamhet 

Vi i laget P12 har haft ca 30 st träningstillfällen, dels utomhus på Furuvi och dels inomhus i 

gympasalen på skolan i Lekeryd. 

Vi är numera 14 st fotbollskillar i truppen och 3 st tränare. 

Vi har förutom träningar deltagit i 2 st cuper, Hagadagarna och Kabecupen där vi skördade 

stora framgångar. 

Vi har även varit med på 2 poolspel hos HFF i Huskvarna med blandat resultat. 

Vi avslutade utesäsongen med att bjuda in Forserum till en derbymatch den 26/9 där vi inför 

storpublik spelade årets bästa match och körde över dom riktigt! därefter blev det 

avslutningsfest med korv o bröd till samtliga. 

// Stefan Yaftali 

 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 13 
 

Ledare 

Magnus Jansson, Tony Svensson, Oscar Wissinger, Alexander Esping.  

 

 

P13 har från den 20 april fram till sista september tränat två gånger i veckan. Vi har även 

deltagit i ett poolspel med Ik Vista som motståndare och varit med och spelat Kabecup i 

Tenhult. 

 

Säsongen avslutades med bowling på RC bowling vilket var mycket uppskattat. 

 

I november december har vi spelat innefotboll i gymnastiksalen.  

 

Vi har under året haft 13 barn i träning med god uppslutning på träningarna.  
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE F 12-13 
 

Tränare:  

Maria Karlsson, Christoffer Österberg, Jörgen Stener 

Verksamhet 

Utesäsongen började 19 april och pågick till 25 sept. Under säsongen har vi haft uteträning 2 

gånger/vecka. Inneträning i sporthallen påbörjades november-december. Närvaron på 

träningarna är god och det finns en hög ambitionsnivå. Vi är 15 aktiva spelare i laget och tre 

tränare. Har även haft hjälp av ungdomsledare vissa träningar, vilket uppskattas av spelarna. 

 

Har deltagit i 3 cuper, cupen till Issas minne, Hagadagarna och Kabecupen. Har även 

genomfört ett poolspel på Egnahem, samt ett par träningsmatcher. Laget har utvecklats 

mycket genom att vi haft mycket matchspel och träningar.   

 

Avslutningsfest på Yoump och Max med medaljutdelning. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 14 

 
Ledare: 

Andreas Widegren, Alex Henriksson, Mikael Sunesson, Pontus Stonesjö, Rebecka Stonesjö, 

Josefin Jormvik 

 

 
Året börjar på gröna gräsmattor uppe på Furuvi med sedvanligt nervösa föräldrar och lite ivriga 

barn. 

Ledargruppen som har satts samman består av två administratörer Rebecka Stonesjö och Josefin 

Jormvik som under året har haft god föräldrakontakt och skött diverse administrativa uppgifter 

som bokningar av hallar och planer samt startat upp en kommunikations och informationsplatt-

form på laget.se. 

De som ansvarar på planen är Andras Widegren, Alex Henriksson, Mikael Sunesson och Pontus 

Stonesjö. 

Vi har haft runt 20 aktiva spelare under året. Träningar har bedrivits en gång i veckan där fokus 

har varit värderingar, samarbete och bollkontroll. 

Laget deltog i Kabecupen där vi hade med tre lag. 

Vi har även tränat under hösten i Lekerydskolans gymnastiksal en gång i veckan. 

Utbildningen har varit mestadels teknisk men också taktisk där begrepp som anfallsspelare och 

försvarsspelare har vävts in. 

Säsongen 2022 blir mycket spännande då pojkarna börjar att träna två gånger i veckan samt 

träningsmatchspela i spelformen 3 mot 3. 

Vi är i skrivande stund sex ledare och 20 stycken spelare.  
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE F14-15 
 

Ledare: 

Anna Jangeby och Magnus Edgren 

 

 

Det är17st tjejer i laget F14-15. 

 

Vi tränar och "leker" fotbolls mest. 

 

Har varit med och deltagit i kabe-cupen förra året och ska även göra det detta 2022.  

 

Vi har tränat ca 16-20 tillfällen. 

 

 

//Anna 

 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE P 15 

 
Ledare: Johan Gustavsson och Suzanne Morales 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE MOTIONSFOTBOLL 
 

 

 
 

 

Ledare: Bengt Johansson, Roger Hall och Johnny Segerhammar 

 

LSSK deltog i en cup i ”Gå-fotboll” där 6 lag deltog och däribland Svensla landslaget på 

damsidan. 

 

Verksamheten har annars under första delen av 2021 varit utan innebandy men senare under 

våren startades motionsfotbollen igång under fredagar. 

 

Motionsfotbollen på fredagar har lockat 8-20 personer i varierande åldrar, från 7-62 år vissa 

tillfällen. 

 

Under hösten startade innebandy upp igen. 
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FRIIDROTTSSEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 
 

Året 2021 har varit ett mindre roligt år inom friidrottsvärlden. Tävlingar har inte kunnat 

genomföras ordentligt eller inte alls. Våra veteraner har kunnat delta på några få tävlingar 

med de har varit med på Castorama som Harald Henriksson har ansvarat för på LSSK furuvi 

under hösten. Tävlingarna har varit stressade då de har delat upp dagarna på ålder och när 

man har tävlat klart skulle man lämna arenan.  

Träningarna har rullat på som vanligt. Det blev lite annorlunda under början av året inne i 

Kålgårdsarenan då det inte var många ledare med på grund av Covid-19 när man skulle hålla 

avstånd och inte vara med i större samlingar. Träningarna gick att utföra i Kålgården men 

efter märke att mer och mer kände obehag eller rädsla för att träna där inne så vi ställde in 

träningarna på Kålgårdsarenan.  

Träningarna på Furuvi i LSSK har varit full fart på. Vi har kört måndagar och onsdagar 18:00-

19:30. Det har varit många aktiva i olika åldrar mellan 10–18 år. Det är ett härligt 

ungdomsgäng som tränar tillsammans inom friidrotten där de peppar varandra och uppmuntra 

varandra att de kan mer än vad de tror.  

Under våren och sen sommaren har det även varit friidrottsskola som Kerstin Panzar har varit 

ledare inom och där satte vi en gräns på 50 aktiva barn mellan 6–9 år då restriktionerna var 

max på 50 aktiva barn fick delta. Det är mycket uppskattat av barnen och man ser på dem hur 

roligt de tycker att de är att få testa olika grenar inom friidrotten.  

Under augusti och september körde vi Klubb Mästerskapen varje onsdag i de olika grenarna 

där de fick fina resultat och nya personbästa resultat.  

Nu under vintern har vi tränat mestadels onsdagar och söndagar. När de har funnits snö så har 

de som vill åkt längdskidor för att få en varierad träning. Vi har även sprungit reflexbanor som 

Hans-Jörgen har fixat med.   

Nu ser vi fram emot 2022 när restriktionerna äntligen har släppt! 
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SKID- & OL-SEKTIONENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020-2021 

 
Skidor 

En vinter där mycket kom att handla om den pågående pandemin. Nästan alla tävlingar blev inställda, 

men tillgången till snö var bättre än på flera år. Från mitten av januari och en månad framåt var det bra 

förhållanden i terrängen runt Furuvi och även Vikspåret var spårat över ett par veckoslut vilket lockade 

ut många Lekerydsbor och andra tillresta på fina skidturer. 

Tävling 

En enda tävling med åkare från LSSK blev det och det var IKHP som genomförde en zontävling den 

11/2 med tre bröder Wistingsgård som deltog med bra resultat. Vi skulle haft en zontävling även i 

Lekeryd men den ställdes in. 

Vasaloppet var endast öppet för den yppersta eliten , men fyra LSSK-åkare var uppe i Dalarna och 

genomförde det öppna Vasaåket 90 sista helgen i februari och två körde Vasaåket 90 hemma i våra fina 

spår vid Furuvi. 

Rullskidor 

GC-vägen till Hakarp och några andra mindre trafikerade vägar har utnyttjats för träning under året. 

Fyra tävlingar under sommar/höst i Burseryd, Vaggeryd, Hjälshammar och Värnamo där tre åkare från 

LSSK deltog 

Oientering 

Träningsbanor på Lekerydskartan har lagts både vår och höst. Även i år fanns det ”Hitta ut” 

kontroller i Lekeryd. Lörd. 7/8  augusti släpptes 15 nya checkpoints vid Uddebobadet som 

fram till oktober blev besökta av flera hundra motionsorienterare. En ny Sprintkarta har 

kommit till under året och den 26/8 genomfördes Södra Vätterbygsmästerskapen på 

densamma med 139 deltagare. 

  
Furuvi 31 januari 2021 Vikspåret 13 februari 2021 

 


